# NATURAL SOURCE OF YOUTH FOR YOUR SKIN

The mineral water based series provides a noticeable change in the areas where sagging and wrinkles occur with regular use. The new Mineral Ultimate Lifting series enriched with natural actives and mineral water to provide the care that your skin needs against signs of aging and sagging, it is effective in balancing the vitamins and moisture needed by the skin.

تقوم مجموعة منيرال التي تعتمد على المياه المعنية بتغييرات ملحوظة في المناطق التي بها ترهلات و تجاعيد مع الاستخدام المنتظم. إن مجموعة منيرال التميت ليفتينج الجديدة و الغنية الخلاصات الطبيعية الفعالة و المياه المعنية توفر الرعاية التي تحتاجها بشرتك ضد آشار التقدم بالعمر والترهل، فهي فعالة في موازنة الفيتامينات و الترطيب حسب إحتياجات البشرة





www.sheida.com.tr

# MINERAL ULTIMATE BIOTECHNOLOGICAL ACTIVE NATURAL INGREDIENTS



Natural mineral water has a combination of ingredients that are beneficial for the skin with strong effect. The minerals that it contains play a major role in having a healthy skin, these minerals help your skin look healthier and provide it with the minerals that it needs.

### المياه المعدنية

تحتوي المياه المعدنية الطبيعية على مزيج من المكونات المفيدة للبشرة ذات التأثير القوي حيث أن المعادن التي تحتويها عليها تلعب دورًا رئيسيًا في الحصول على بشرة صحية ، كما أن هذه المعادن تزود بشرتك بالمعادن التي تحتاجها و تساعد بشرتك على أن تبدو بمظهر أكثر نضارة



# **Agave Tequilana**

It creates an effective polysaccharide network on the skin. It is effective on wrinkles within short time of application. It creates a gentle softening texture on the skin. It is a tightening, recovery and elasticity increasing natural active ingredient.

### خلاصة الأجاف تكيلانا

تعمل على تكوين شبكة فعالة على البشرة. كما أنها لها تأثير سريع على التجاعيد و تشرك ملمسًا ناعمًا و لطيفًا على البشرة. فهي مادة فعالة طبيعية لشد و استعادة مرونة البشرة



# Aesculus Hippocastanum (Horse Chestnut Extract)

This extract creates significant transformation in the areas with visible wrinkles and lines. It enhances the dynamism of fibroblast cells, delivering a powerful solution to wrinkles and lines by improving the connection structure between the epidermis and dermis. This results in long-lasting flexibility and firmness.

### خلاصة كستناء الحصان

تُحدث تحولا كبيراً في المناطق ذات التجاعيد والخطوط الواضحة. كما تعزز ديناميكية الخلايا مما يوفر حلاً قويًا للتجاعيد والخطوط من خلال تحسين بنية الاتصال بين البشرة والأدمة لينتج عن هذه العملية مرونة وثبات لفترة طويلة



# Punica Granatum (Pomegranate Flower Extract)

It has been proven during invivo studies that Pomegranate Flower extract increases collagen synthesis and creates visible change. Scientific studies with this extract have been shown to reduce deep wrinkles and increase the smooth appearance of the skin.

### فلاصة زهرة الرمان

لقد أثبتت الإختبارات أن خلاصة زهرة الرمان تزيد من تكوين الكولاجين و تحدث تغيرًا واضحًا كما أظهرت الدراسات أيضاً أن لها قدرة على تقليل التجاعيد العميقة وزيادة نعومة البشرة



Ribose

It is active in renewing cells against aging and wrinkles. It provides energy to the cell so it acts as a young cell.

### الريبوز

نشط في تجديد الخلايا و مكافحة الشيخوخة و التجاعيد، يمد الخلايا بالطاقة لتبدو كخلابا شابة



Provides natural filling effect against wrinkles around the eyes. لها تأثير طبيعي لملء التجاعيد حول العينين



Helps in recovering neck and decollte sagging. تساعد على تخفيف ترهلات الرقبة ومنطقة أعلى الصدر





Strengthens your skin barrier and increases its elasticity. تقوي حاجز بشرتك و يزيد من مرونته



Rich natural actives to nourish your skin. تحتوي على عناصر طبيعية MINERAL ULTIMATE

# WE REPAIR WITH COMPASSION







NATURAL ACTIVES

MOISTURE

MINERAL WATER BASED





### LIFTING COLLAGEN CREAM

The Mineral Ultimate Collagen Cream is formulated with third generation collagen. Research has found that it is more benefical to use products with ingredients that accelerate the production of your body's own collagen.

In addition to moisturizing the skin, collagen strengthens the skin's outer defense barrier, supports its natural repair mechanism and nourishes it against signs of aging. It enhances skin fullness and reduces pore appearance. This cream has a light and fast-absorbing texture, making it ideal for daily use.

## كريم الكولاجين لشد و رفع البشرة

كريم الكولاجين من منيرال التميت يحتوي على مركب الكولاجين من الجيل الثالث. وجدت الأبحاث أنه من الأفضل استخدام المنتجات التي تحتوي على مكونات تسرع عملية إنتاج الكو لاجين في الجسم

بالإضافة إلى ترطيب البشرة، يعمل الكولاجين على تقوية الطبقة الخارجية للبشرة للمزيد من الحماية، ويدعم عملية اصلاحها بشكل ذاتي و يغذيها لتقاوم علامات التقدم بالعمر كما يعزز من امتلاء البشرة ويقلل من ظهور المسام، إن لهذا الكريم قوام خفيف و سريع الامتصاص مما بجعله مثالبًا للاستخدام اليومي



The Mineral Ultimate Lifting Day & Night Cream has a powerful formula that fulfills multiple requirements of the skin. Formulated with herbal extracts obtained through biotechnological methods and being natural mineral water based cream, it is effective against skin sagging and signs of aging. Regular use of this cream leads to a visible improvement in areas of the skin with lines and wrinkles. Its natural active ingredients provide a firming and regenerating effect. increasing skin elasticity against sagging. In addition, the minerals in the formula help maintain the skin's moisture balance and overall well-being.

# كريم شد و رفع البشرة لليل و النهار

تركيبته تحتوي على خلاصات عشبية تم الحصول عليها عن طريق التكنولوجيا الحيوية وكونه كريم ذو قاعدة من المياه المعدنية الطبيعية، فهو فعال ضد تر هل البشرة و علامات التقدم بالعمر يساعد الاستخدام المنتظم لهذا الكريم على إحداث تحسن ملحوظ في المناطق التي تعانى من التجاعيد و الخطوط الدقيقة، كما توفر مكوناته الطبيعية النشطة تأثيرًا قويًا يساعد فيي شد و رفع البشرة و تجديد خلاياها مما يزيد من مرونتها و مقاو متها للتر هل، كما أن المعادن الموجودة في تركيبته تعمل على الحفاظ على توازن ترطيب البشرة وصحتها بشكل عام

### LIFTING EYE CREAM

The Mineral Ultimate Lifting Eye Cream is infused with biotechnological natural active ingredients that promote healthy skin elasticity. Its intense moisturizing properties, which are noticeable from the first day of use, help to tighten and smooth the delicate skin around the eyes. With regular use, this eye cream visibly reduces the appearance of wrinkles by imparting a natural "Lifting" effect.

### كريم شد و رفع منطقة العين

كريم منير ال التميت لشد رفع منطقة حول العين غنى بالمكونات الحبوية الطبيعية النشطة التي تعزز مرونة البشرة بشكل صحى كما تساعد خصائص الترطيب المكثف به، و التي يمكن ملاحظتها خلال فترة قصيرة من الاستخدام على شد وتنعيم البشرة الرقيقة حول العينين، و مع الإستخدام المنتظم يقلل هذا الكريم بوضوح من التجاعيد عن طريق إضفاء تأثير "الرفع" بشكل الطبيعي

## LIFTING **NECK & DÉCOLLETÉ CREAM**

With aging and over time, sagging, wrinkles and dark spots may appear on the skin in the neck and décolleté areas.

This Cream was formulated specially to address this issue and provide comprehensive care for this delicate skin. The Agave Teguilana extract used in the formula offers a natural Lifting and firming effect, reducing sagging and aging signs in these areas. Nobiletin is effective in lightening spots caused by sun and other factors, Additionally, the Hyaluronic Acid in the formula helps the skin to regain the lost moisture.

## كريم شد و رفع منطقة الرقبة و أعلى الصدر

مع التقدم بالعمر و مع مرور الوقت تظهر الترهلات و التجاعيد والبقع مع المعدم بمصور و المع المرور الوقت المهر المراحد و المجاور المراكنة على البشرة في منطقة الرقبة و المدر تم إعداد تركيبة كريم مينسرال التميت لقنينج لشد و رفع منطقة الرقبة و

المسادر خصيصًا لمعالجة هذا الأمر، و لتوفير رعاية شاملة لهذه البشرة الرقيقة. توفر خلاصة الأغاف تكيلانا تأثيرًا طبيعيًا لشد و رفع البشرة، مما يقلل من الترهل و علامات الشيخوخة في هذه المناطق. كما أن النوبيليتين فعال جداً في تفتيح البقع الداكنة الناتجة عن التعرض لأشعة الشمس و العوامل الأخرى. بالإضافة إلى ذلك يساعد حمض الهيالور ونبك البشرة على استعادة الترطيب المفقه د





MINERAL ULTIMATE NECK AND DECOLLETE CREAM









Mineral Ultimate Lifting Serum is meticulously formulated to restore the optimal balance of vitamins and moisture required for healthy skin structure. Its Lifting and regenerative effect help in reducing the appearance of sagging and signs of aging. Enriched with natural active ingredients, this serum provides the essential care that the skin needs, and its fast absorption gives a unique and pleasant sensation upon application.

سيروم شد و رفع البشرة

تم تصميم سيروم شد و رفع البشرة من مجموعة منيرال التميت لفتينج الستعادة توازن الفيتامينات و الترطيب للحصول على بنية صحية للبشرة، كما أن لمه تأثير في شد و رفع البشرة و تجديد خلاياها ضد علامات التقدم بالعمـر. إن هـذا السّـيروم غنــي بالمكونــات الطبيعيــة النشـطة لتقديــم العنايــة الأساسية التي تحتاجها بشرتك، و تضفي سرعة امتصاصه احساساً فريدًا و

### LIFTING SLEEPING MASK

The Mineral Ultimate Lifting Sleeping Mask offers comprehensive skin care over night. Its specially developed formula with vitamin E grains that nourish, rejuvenate the skin and delays its aging signs. The Hyaluronic Acid restores moisture to the dry skin while the Ribose and Agave Teguilana extracts provide a natural Lifting and regenerating effect. In addition the Chamomile Flower and Aloe Barbadensis extracts provide a revitalized and healthy appearance to the skin. This Sleeping Mask can be used as an intensive emergency care alternative to the Night Cream for the very dry skin.

قناع النّوم لشد و رقع البشرة يوفر هذا القداع عناية شاملة للبشرة خلال الليل و تتميز تركيبتـه المطورة خصيصًا بحبيبات فيتامين التي تغذى البشرة وتجددها، مما يساعد في تأخير ظهور علامات التقدم بالعمر. و يستعيد حمض الهيالورونيك الترطيب للبشرة الجافة بينما يوفر الريبوز و خلاصة الأغاف تيكيلانا تأثيرا اطبيعا في رفع و شد البشرة. بالإضافة إلى ذلك توفر خلاصات زهرة البابونج والصبار (الباربادنسيس) مظهرًا حيوياً وصحيًا للبشرة. يمكن استخدام هذا لقناع كبديل لكريم الليل للعناية المكثفة في حالات الشرة الجافة جدًا



